
Schůze parlamentu číslo 1.

1. Volba předsedy parlamentu – byl zvolen Michael Kácl

2. Volba místopředsedy parlamentu - byl zvolen Dominik Landyš

3. Logo studentského parlamentu – zařídí a zpracuje Adri Šustová

4. Stanovy parlamentu vytvoří Dominik Sztancsik – předá p.uč.Kulhánkové,budou později 
zveřejněny na stránkách školy

5. Holky navrhují opravu klik na záchodech, dodání zrcadel tam, kde chybí a opravu blikajících 
světel – odhlasováno všemi členy parlamentu

Odsouhlasilo vedení školy, opravy budou provedeny v následujícím týdnu, zrcadla budou 
dodána po Vánocích

6. Byl podán návrh, aby SCIO testy byly dobrovolné,příp.hrazeny školou – odhlasováno

Vyjádření vedení školy:Testy zůstanou povinné, škola zaplatí žákům 1 test. Zbytek budou 
financovat žáci sami. 

7. Návrh na výzdobu učeben např. studentskými pracemi 

Návrh byl odsouhlasen vedením školy. Na výzdobě se budou podílet žáci i třídní učitelé, po 
dohodě s p.Klusoněm.

8. Návrh na přesunutí gaučů, které jsou na učebně 13 na chodby – odhlasováno

Návrh byl odsouhlasen vedením školy, nicméně stav gauče neumožňuje jeho přesunutí. 

9. Návrh na předělání posilovny-  odstranění nepořádku z posilovny, nákup sedacích pytlů a 
nákup playstationu nebo pinpongového stolu. Financovat by se to mohlo promítáním filmů 
pro veřejnost, kde by bylo dobrovolné vstupné nebo jinou akcí pořádanou SP. Toto předělání 
posilovny by bylo v režii parlamentu. 

Návrh byl vedením školy upraven. Jako společenská místnost pro žáky nebude sloužit 
posilovna, nebývalá tělocvična. Tento plán je možné realizovat od září 2020.

Zápis provedla: Daniela Brychtová
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